

Validity :

01 Jan 2025 - 31 Dec 2025

Code :

FTG11D8NFCONCEJEFF030125JK

IN: ROME

OUT: NICE



TOUR HIGHLIGHTS

- ❖ Monaco
- ❖ LaSpezia(Cinque Terre)
- ❖ Glass Blowing Demonstration
- ❖ Castel Romano Outlet

1 Penang - Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Rome** – the capital city of Italy.

**Overnight onboard

2 Transit City – Rome (MOB/D)

Upon arrival, head to **Castel Romano Designer Outlet** for shopping.

**Overnight at Rome

3 Rome (BLD)

Today, orientation tour to **Vatican City** – the smallest city of the world. Rome City orientation also includes **Colosseum, Arch Of Constantine, Trevi Fountain** and **Spanish Steps**.

**Overnight at Rome

4 Rome – Pisa – Florence (BLD)

After breakfast, proceed to Pisa city orientation for famous **Leaning Tower, The Miracle Square, The Cathedral** and **The Batistry**. Next, proceed back to Florence for walking orientation tour which includes **Piazza Michelangelo, Santa Croce, Duomo** and **Piazza Signoria**.

**Overnight at Florence/Prato

5 Florence – LaSpezia – Florence (BLD)

After breakfast, tour proceed to **LaSpezia** for orientation tour of **Cinque Terra**. Next, tour continue to Florence.

**Overnight at Florence/Prato

6 Florence – Venice (BLD)

After breakfast, tour proceed to **Venice** – the city of canals. Next, enjoy the walking tour to **San Marco Square, The Byzantine Basilica, Bridge Of Sighs, Doges Palace** and **Glass Blowing demonstration**.

**Overnight at Venice / Mestre / Padua

7 Venice – Milan (BLD)

Today, tour transfer to Milan. Upon arrival, proceed for city orientation to **Gothic Duomo** (exterior view only), **La Scala Opera House** (exterior view only), and **Galleria Vittorio Emanuele II**.

**Overnight at Milan

8 Milan – Monaco – Nice (BLD)

Today, transfer to Nice city via **Monaco** – one of the world famous open spaces for the famous and richest one. Next, city orientation tour includes **Royal Palace** and **Grand Casino**. Next, proceed to **Nice**. Before returning to Nice, we will have a brief stop at the Capital city of Perfume **Eze**.

**Overnight Nice

9 Nice – Cannes – Nice (BLD)

After breakfast, proceed to **Cannes**. Upon arrival, proceed for the orientation tour. Next back to Nice for city orientation include **Promenade Des Anglais** and **Place Massena**.

**Overnight at Nice

10 Nice – Transit City– Penang (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight back home.

**Overnight onboard

11 Arrive Penang

Home sweet home



Tour Fare / Departure Date / Flight

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

Validity :

01 Jan 2025 - 31 Dec 2025

Code :

FTG11D8NFCONCEJEFF030125JK

进：罗马 出：尼斯



行程特点

- ❖ 摩纳哥
- ❖ 五渔村
- ❖ 玻璃吹制工厂
- ❖ 名品奥特莱斯

1 檳城 - 中转城市 (机上用餐)

全体团员聚集于檳城国际机场，乘搭客机前往罗马 - 意大利的首都。

**夜宿于机上

2 中转城市 - 罗马 (机上用餐/晚餐)

抵达后，团队前往卡斯特罗马诺名品奥特莱斯自由购物。

**夜宿于罗马

3 罗马 (早午晚餐)

今天，团队前往梵蒂冈 - 世界上最小的城市。过后，前往罗马市区观光包括君士坦丁凯旋门，斗兽场，特雷维喷泉及西班牙台阶。

**夜宿于罗马

4 罗马 - 比萨 - 佛罗伦萨 (早午晚餐)

早餐后，前往比萨。抵达后，参观世界著名的比萨斜塔，奇迹广场，大教堂及洗礼堂的立场。之后，往返佛罗伦萨。抵达后，参观米开朗基罗广场，圣克罗切，大教堂及新诺丽亚广场

**夜宿于佛罗伦萨/普拉托

5 佛罗伦萨 - 拉斯佩齐亚 - 佛罗伦萨

(早午晚餐)

早餐后，团队前往拉斯佩齐亚。抵达后，市区游览于五渔村。之后，续往佛罗伦萨出发。

**夜宿于佛罗伦萨/普拉托

6 佛罗伦萨 - 威尼斯 (早午晚餐)

今天，团员们将前往威尼斯 - 运河上的贡多拉城市。团员们将体验水上巡船。随后前往圣马可广场，拜占庭大教堂，总督府，桥上的景点及玻璃吹制演示。

**夜宿于威尼斯/梅斯特雷/帕多瓦

7 威尼斯 - 米兰 (早午晚餐)

今天，团队将前往米兰。抵达后，哥特式大教堂（外观），斯卡拉歌剧院（外观）及维托里奥埃马努埃莱二世广场。

**夜宿于米兰

8 米兰 - 摩纳哥 - 尼斯 (早午晚餐)

早餐后，前往摩纳哥 - 它是世界著名的最富裕国家之一。参观王宫及大赌场。之后，续往尼斯出发。在前往尼斯之前，将于香水工厂逗留一会儿。

**夜宿于尼斯

9 尼斯 - 戛纳 - 尼斯 (早午晚餐)

早餐后，前往戛纳市区游览。之后返回尼斯参观英格兰大道及马西纳旅游区。

**夜宿于尼斯

10 尼斯 - 中转城市 (早/机上用餐)

早餐后，送往机场乘搭客机飞返家园。

**夜宿于机上

11 中转城市 - 檳城

抵达温馨的家园。



价钱 / 出发日期 / 航空公司

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。